
Мирсад Ђугум 

Питање постављено Влади Федерације БиХ – „Зашто није формирана Агенција за пасивни 

подбиланс иако су конкурси и формално-правне радње окончане прије 12 мјесеци?“ 

 


